

English	Mandarin
Grassfires can start anywhere and spread quickly threatening towns and cities, even Melbourne	在任何地方都会出现野火，而且野火会迅速蔓延，威胁城镇，甚至威胁到墨尔本。
If you live on the edge of grasslands whether it's open grasslands, parks or paddocks you are at risk.	如果您住在草场的边缘 – 不论是开阔的草场、公园、还是牧场，您都会有危险。
If you live on the edge of a city or town it's important to know what to do if a fire starts.	如果您住在城镇的边缘，您要知道起火时应该怎么做。
If a fire threatens and you live on the fence line the safety thing to do is to quickly move one or two streets away from the fire.	如果火势危险，而您就住在围栏边上，那么为安全起见，您应该尽快往后撤一、两条街。
If you don't live right next to grasslands, it's safer to stay where you are because grassfires are unlikely to spread past the first row of houses.	如果您的家不是紧邻草场，留在原地更为安全，因为野火不可能跨过第一排房子。
Don't put your life or the life of others in danger by getting into the car.	不要钻进车里把自己或别人置于生命危险之中。
You need to keep the roads clear for the emergency services.	为了方便抢救，您需要保证道路畅通无阻。
There are many things you that you can do to reduce the risk of fire damaging your property. For example, mow your lawn, clear weeds, sticks, firewood and rubbish from around your home and fence line.	为了减少火灾引起的财产损失，您可以做很多事，比如割草地、除杂草、清除房子周围以及围栏附近的树枝、木柴和垃圾。
Make sure that you have a plan for if a fire starts. Talk to your friends and family about it before there is a fire in your area.	您务必要备好一个出现火灾的应对方案，在您本地区出现火灾前和家人朋友商量对策。
Check the fire danger ratings daily and keep an eye on the conditions outside. You may be aware of a fire before emergency services.	每天查看火险级别并注意外面情况，您有可能先于抢救单位发现火情。
Check the Fire Danger ratings and emergency warnings at emergency.vic.gov.au	查看火险级别和应急警示的网址： emergency.vic.gov.au
Victoria Bushfire Information Line 1800 240 667	维州丛林火灾信息线：1800 240 667